
Radny Rady Miasta Gliwice                                                             Gliwice, dnia 24.05.2022 r.  

Łukasz Chmielewski 

 

 

 

Szanowny Pan Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 

 

Dotyczy: utrzymania Placu Krakowskiego.  

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

w związku ze zgłoszeniami mieszkańców oraz  własnymi doświadczeniami pozwolę sobie 

poruszyć temat utrzymania Placu Krakowskiego, który będąc położony blisko ścisłego 

centrum miasta jest również wizytówką Gliwic.  

Niestety, Plac Krakowski w Gliwicach jest notorycznie zaśmiecony i brudny, co nie idzie 

w parze z hasłem marketingowym „Gliwice przyszłość jest TU”. 

W związku z opisaną powyżej sytuacją chciałem zapytać Pana Prezydenta, czy tak 

zaniedbany, po prostu brudny, pełen śmieci i rozbitego szkła Plac nie przeszkadza Panu oraz 

innym przedstawicielom Kierownictwa Miasta, czy tak ma po prostu być czy ktoś zabierze się 

za organizację regularnego sprzątania tego Placu, który chcąc nie chcąc był, jest i zapewne 

przez długie lata będzie jedną z wizytówek naszego Miasta.  

 

Z wyrazami szacunku,  

 

Radny Rady Miasta Gliwice 

 

Łukasz Chmielewski  

 

 

 

 

 


